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Rada Miasta Poręba 
RM.0002.38.2022 

Protokół nr XXXVIII/22 

Miejsce: Obrady XXXVIII sesji Rady Miasta odbyły się w trybie zdalnym. 

Obrady rozpoczęto 30 maja 2022 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:27 tego 

samego dnia. 

Prowadzący obrady: Przewodnicząca Rady Miasta Poręba Elżbieta Kołodziej 

Protokolantka: Anna Winczakiewicz 

Numery podjętych uchwał: XXXVIII/390/22– XXXVIII/401/22 

Załączniki do protokołu: 

1. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym; 

2. Imienne wykazy głosowania radnych; 

3. Uchwały od nr XXXVIII/390/22 do nr XXXVIII/401/22. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Ajchenlaub 
2. Mariusz Błaszczuk 
3. Grażyna Furmanek 
4. Barbara Gola 
5. Krzysztof Hamerlik 
6. Ewelina Janeczek 
7. Przemysław Kiliański 
8. Elżbieta Kołodziej 
9. Mariusz Kołton 
10. Marcin Kucia 
11. Jolanta Łakomska 
12. Jarosław Machura 
13. Marek Miśta 
14. Krystyna Rok 
15. Tomasz Turek 

Lista obecności gości: 

1. Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra.  

2. Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran.  

3. Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha.  

4. Mecenas Michał Szachnitowski.  

5. Główny Specjalista ds. Inwestycji Michał Wolff. 

6. Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 w Porębie Agnieszka Andrzejewska. 

7. Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Renata Otręba. 
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8. Opiekun Młodzieżowej Rady Miasta Poręba Małgorzata Brzęczka. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej otworzyła XXXVIII Sesję 

Rady Miasta Poręba w dniu 30 maja 2022 r. o godz. 900, powitała uczestniczących 

w sesji radnych, Burmistrza Miasta, Sekretarz Miasta, Skarbnika Miasta Poręba, 

kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników i pracowników urzędu miasta 

oraz mieszkańców. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że w związku z pismem Burmistrza Miasta Poręba z 
dnia 16.03.2022r. dot. organizacji sesji i komisji w trybie zdalnym do odwołania, ze 
względu na sytuację panującą w naszym kraju i potrzebie magazynowania rzeczy dla 
osób z Ukrainy w sali konferencyjnej, sesja Rady Miasta Poręba prowadzona jest w 
trybie zdalnym, oraz poprosiła radnych o potwierdzenie obecności po odczytaniu 
nazwiska radnego oraz potwierdzenie obecności w formie elektronicznej. 
 
Zgodnie z listą obecności Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej stwierdziła, że na 

moment otwarcia sesji w obradach uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Wraz z zawiadomieniem o zwołaniu XXXVIII Sesji Rady Miasta na dzień 19 maja 

2022 r. radni otrzymali następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie protokołu z XXXVI i XXXVII sesji Rady Miasta Poręba. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika OSP, który uczestniczył 
w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu 
b) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 
dzierżawy 
c) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy Poręba 
5. Interpelacje i zapytania. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta zgłosiła wniosek formalny o przeprowadzenie wszystkich 

głosowań w trybie imiennym. 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 
przeprowadzenia wszystkich głosowań w trybie imiennym.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego 
porządku obrad oraz poinformowała, aby radni zabierali głos poprzez system eSesja. 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agnieszka 
Ajchenlaub, zgłosiła wniosek formalny o dodanie do porządku obrad 7 projektów 
uchwał:  

1. Projekt uchwały w sprawie petycji dot. sprzeciwu Mieszkańców Miasta Poręba 
wobec Uchwały z dnia 20.12.2021 roku nr XXXII/331/21 Rady Miasta Poręba 
dotyczącej podwyższenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
ze stawki 29,00 zł na 36,60 zł za odpady segregowane oraz stawki 58,00 zł na 
73,20 zł za odpady niesegregowane oraz przywrócenia stawek sprzed 
podwyżki; 

2. Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi na Przewodniczącą Rady Miasta 
Poręba do rozpoznania Burmistrzowi Miasta Poręba celem wszczęcia 
właściwego postępowania administracyjnego; 

3. Projekt uchwały w sprawie przekazania skarg na Przewodniczącą Rady Miasta 
Poręba do rozpoznania Wojewodzie Śląskiemu według właściwości rzeczowej; 

4. Projekt uchwały w sprawie skarg na Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 w 
Porębie; 

5. Projekt uchwały w sprawie skarg na Burmistrza Miasta Poręba; 
6. Projekt uchwały w sprawie przekazania skarg do rozpoznania Burmistrzowi 

Miasta Poręba według właściwości rzeczowej; 
7. Projekt uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia skargi na 

Burmistrza Miasta Poręba. 

 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że projekty uchwał oraz stanowiska komisji 
zostały radnym przesłane w dniu 26.05.2022r. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie petycji dot. sprzeciwu 
Mieszkańców Miasta Poręba wobec Uchwały z dnia 20.12.2021 roku nr XXXII/331/21 
Rady Miasta Poręba dotyczącej podwyższenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi ze stawki 29,00 zł na 36,60 zł za odpady segregowane oraz stawki 
58,00 zł na 73,20 zł za odpady niesegregowane oraz przywrócenia stawek sprzed 
podwyżki.  
 



Strona 4 z 20 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania skargi na 
Przewodniczącą Rady Miasta Poręba Burmistrzowi Miasta Poręba celem wszczęcia 
właściwego postępowania administracyjnego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania skarg na 
Przewodniczącą Rady Miasta Poręba do rozpoznania Wojewodzie Śląskiemu według 
właściwości rzeczowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie skarg na Dyrektor Szkoły 
Podstawowej Nr 1 w Porębie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie skarg na Burmistrza Miasta 
Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania skarg do 
rozpoznania Burmistrzowi Miasta Poręba według właściwości rzeczowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez 
rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
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Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego 
porządku obrad. 
Głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba, zgłosił wniosek formalny o dodanie do porządku 
obrad 2 projektów uchwał:  

1. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2022 rok. 

2. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Poręba na lata 2022-2031. 

 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta 
Poręba na 2022 rok oraz dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2022-2031.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Przewodnicząca poinformowała, że projekty dodanych uchwał będą zapisane w 
porządku obrad po zmianach w bloku uchwał pod nr: 4.d., 4.e., 4.f., 4.g., 4.h., 4.i., 4.j., 

4.k., 4.l. 

 
Porządek obrad po zmianach wygląda następująco: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie protokołu z XXXVI i XXXVII sesji Rady Miasta Poręba. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika OSP, który uczestniczył 
w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu 
b) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 
dzierżawy 
c) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy Poręba 
d) petycji dot. sprzeciwu Mieszkańców Miasta Poręba wobec Uchwały z dnia 
20.12.2021 roku nr XXXII/331/21 Rady Miasta Poręba dotyczącej podwyższenia 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi ze stawki 29,00 zł na 36,60 zł za 
odpady segregowane oraz stawki 58,00 zł na 73,20 zł za odpady niesegregowane 
oraz przywrócenia stawek sprzed podwyżki 
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e) przekazania skargi na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba do rozpoznania 
Burmistrzowi Miasta Poręba celem wszczęcia właściwego postępowania 
administracyjnego. 
f) przekazania skarg na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba do rozpoznania 
Wojewodzie Śląskiemu według właściwości rzeczowej  
g) skarg na Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 w Porębie 
h) skarg na Burmistrza Miasta Poręba 
i) przekazania skarg do rozpoznania Burmistrzowi Miasta Poręba według właściwości 
rzeczowej 
j) pozostawienia bez rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Poręba 
k) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2022 rok 
l) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2022-2031 
5. Interpelacje i zapytania. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie sesji. 
 
2. Zatwierdzenie protokołu z XXXVI i XXXVII sesji Rady Miasta Poręba. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poinformowała, że protokół z XXXVI 
Sesji Rady Miasta Poręba, która odbyła się w dniu 25 kwietnia 2022 roku został 
przesłany radnym drogą elektroniczną, a także był wyłożony w Biurze Obsługi Rady 
Miasta.  
Przewodnicząca zapytała czy radni chcą zabrać głos w sprawie protokołu z XXXVI 
Sesji Rady Miasta. 
Nikt nie zabrał głosu. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie protokołu z XXXVI sesji Rady Miasta Poręba..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poinformowała, że protokół z XXXVII 
Sesji Rady Miasta Poręba, która odbyła się w dniu 19 maja 2022 roku został 
przesłany radnym drogą elektroniczną, a także był wyłożony w Biurze Obsługi Rady 
Miasta.  
Przewodnicząca zapytała czy radni chcą zabrać głos w sprawie protokołu z XXXVII 
Sesji Rady Miasta. 
Nikt nie zabrał głosu. 



Strona 8 z 20 

 

 
 
Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie protokołu z XXXVII sesji Rady Miasta Poręba..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 
Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
 
Przewodnicząca poinformowała, iż sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie 
międzysesyjnym radni otrzymali w wersji elektronicznej oraz oddała głos 
Burmistrzowi Miasta Poręba. 
 
Burmistrz Miasta uzupełnił sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym o 
kolejne tematy, od dnia 21 maja do dnia sesji. 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:29:32). 
 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika OSP, który uczestniczył 

w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Pytanie zadał Radny Jarosław Machura: Czy nie można było ustalić większych stawek 
dla strażaków? Stawki powinny być ujednolicone z sąsiednimi gminami. 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba: Przy podnoszeniu dotychczasowej 
stawki braliśmy pod uwagę stan finansów gminy. Podwyżka stanowi 50% 
dotychczasowej kwoty.  Gdy tylko pojawią się dodatkowe środki w budżecie gminy, 
będziemy występować o sukcesywne podnoszenie tej stawki. 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:50:16). 
W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania.   

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 

ratownika OSP, który uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, 

szkoleniu lub ćwiczeniu.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 

Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 

Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 

Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXVIII/390/22. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

 

b) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 

dzierżawy 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż temat ten były omawiany na posiedzeniach 

komisji stałych Rady Miasta, natomiast projekt uchwały był przesłany radnym drogą 

elektroniczną przed sesją w dniu 26.05.2022r. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi 

dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 

Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 

Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 

Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXVIII/391/22. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 
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c) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy Poręba 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta, był przesłany radnym drogą elektroniczną przed sesją w dniu 

26.05.2022r. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Poręba.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 

Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 

Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 

Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXVIII/392/22. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

 

 

d) petycji dot. sprzeciwu Mieszkańców Miasta Poręba wobec Uchwały z dnia 

20.12.2021 roku nr XXXII/331/21 Rady Miasta Poręba dotyczącej podwyższenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi ze stawki 29,00 zł na 36,60 zł za 

odpady segregowane oraz stawki 58,00 zł na 73,20 zł za odpady niesegregowane 

oraz przywrócenia stawek sprzed podwyżki 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji był przesłany radnym drogą elektroniczną przed 

sesją w dniu 26.05.2022r. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Głos zabrała Radna Jolanta Łakomska: Bardzo bym prosiła, aby przed każdym 

głosowaniem kolejnej uchwały trochę nam nakreślić sytuację, ponieważ jest sporo 

projektów uchwał. Z czego wynika uzasadnienie Komisji w sprawie petycji 

mieszkańców? Czy nie powinna być przedstawiona kalkulacja? 
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Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba: Przeprowadzono akcję uświadamiającą 

mieszkańców, spółka przedstawiała wnikliwe wyliczenia. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:21:24) 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie petycji dot. sprzeciwu Mieszkańców Miasta Poręba 

wobec Uchwały z dnia 20.12.2021 roku nr XXXII/331/21 Rady Miasta Poręba 

dotyczącej podwyższenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi ze 

stawki 29,00 zł na 36,60 zł za odpady segregowane oraz stawki 58,00 zł na 73,20 zł 

za odpady niesegregowane oraz przywrócenia stawek sprzed podwyżki.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Elżbieta 

Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Tomasz Turek 

PRZECIW (5) 

Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXVIII/393/22. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

 

 

e) przekazania skargi na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba do rozpoznania 

Burmistrzowi Miasta Poręba celem wszczęcia właściwego postępowania 

administracyjnego 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji był przesłany radnym drogą elektroniczną przed 

sesją w dniu 26.05.2022r. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Głos zabrała Radna Jolanta Łakomska: Dlaczego tak się dzieje, że zawsze skargi na 

Przewodniczącą były przekazywane do Wojewody, a teraz jest przekazana 

Burmistrzowi? Proszę o wyjaśnienie Pana Mecenasa. 

Głos zabrał Mecenas Michał Szachnitowski: W niemal wszystkich skargach skarżący 

kieruje zarzuty dotyczące działalności Przewodniczącej, Komisji lub całej Rady Miasta. 
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Wtedy organem właściwym do rozpatrywania skarg na Radę Miasta jest Wojewoda 

Śląski. Ta uchwała jest wyjątkowa, ponieważ treść skargi dotyczy konkretnego 

mieszkańca. Nie jest to zatem skarga, a donos celem wszczęcia postępowania. 

Wojewoda nie ma możliwości rozpatrzenia takiego pisma, dlatego jest przekazane wg 

właściwości rzeczowej do Burmistrza.  

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:13:32) 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie przekazania skargi na Przewodniczącą Rady Miasta 

Poręba do rozpoznania Burmistrzowi Miasta Poręba celem wszczęcia właściwego 

postępowania administracyjnego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 

Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jarosław 

Machura, Marek Miśta, Tomasz Turek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Krystyna Rok 

BRAK GŁOSU (1) 

Elżbieta Kołodziej 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXVIII/394/22. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

 

f) przekazania skarg na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba do rozpoznania 

Wojewodzie Śląskiemu według właściwości rzeczowej 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji był przesłany radnym drogą elektroniczną przed 

sesją w dniu 26.05.2022r. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie przekazania skarg na Przewodniczącą Rady Miasta 
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Poręba do rozpoznania Wojewodzie Śląskiemu według właściwości rzeczowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 

Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 

Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 

Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXVIII/395/22. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

 

 

g) skarg na Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 w Porębie 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji był przesłany radnym drogą elektroniczną przed 

sesją w dniu 26.05.2022r. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Głos zabrała Radna Jolanta Łakomska, prosząc o opisanie uzasadnienia tej uchwały. 

Głos zabrał Mecenas Michał Szachnitowski: Zgodnie ze stanowiskiem Wojewody 

Śląskiego z dnia 23 maja 2022 roku Rada nie jest właściwa do oceny, czy w 

konkretnej sprawie dyrektor mógł odmówić udzielenia informacji publicznej zwykłym 

pismem, a nie decyzją. Oceny tej powinien dokonać Sąd Administracyjny. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:21:24) 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie skarg na Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 w Porębie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 

Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 
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Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 

Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXVIII/396/22. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

 

 

h) skarg na Burmistrza Miasta Poręba 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji był przesłany radnym drogą elektroniczną przed 

sesją w dniu 26.05.2022r. 

Głos zabrał Mecenas Michał Szachnitowski, omówił projekt uchwały. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:26:55) 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie skarg na Burmistrza Miasta Poręba.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 

Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 

Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 

Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXVIII/397/22. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

 

i) przekazania skarg do rozpoznania Burmistrzowi Miasta Poręba według właściwości 

rzeczowej 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji był przesłany radnym drogą elektroniczną przed 

sesją w dniu 26.05.2022r. 

Głos zabrał Mecenas Michał Szachnitowski, omówił projekt uchwały.  

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:30:08). 
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Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie przekazania skarg do rozpoznania Burmistrzowi Miasta 

Poręba według właściwości rzeczowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 

Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 

Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 

Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXVIII/398/22. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

 

j) pozostawienia bez rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Poręba 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji był przesłany radnym drogą elektroniczną przed 

sesją w dniu 26.05.2022r. 

Głos zabrał Mecenas Michał Szachnitowski, omówił projekt uchwały. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:34:29). 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia skargi na Burmistrza 

Miasta Poręba.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
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Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 

Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 

Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXVIII/399/22. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

 

k) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2022 rok 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż temat ten były omawiany przez Skarbnika 

Miasta na posiedzeniach komisji stałych Rady Miasta natomiast projekt uchwały był 

przesłany radnym drogą elektroniczną przed sesją w dniu 26.05.2022r. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 

Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 

Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 

Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXVIII/400/22. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

 

 

l) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2022-2031 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż temat ten były omawiany przez Skarbnika 

Miasta na posiedzeniach komisji stałych Rady Miasta natomiast projekt uchwały był 

przesłany radnym drogą elektroniczną przed sesją w dniu 26.05.2022r. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba 

na lata 2022-2031.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 

Krzysztof Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, 

Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, 

Krystyna Rok, Tomasz Turek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod Nr XXXVIII/401/22. (Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.) 

 

 

5. Interpelacje i zapytania. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poprosiła radnych o przedstawienie 

swoich interpelacji i zapytań.  

Interpelacje i zapytania przedstawili:  

1. Radny Przemysław Kiliański: Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-

video (Nagranie od 01:43:00); 

2. Radny Tomasz Turek: Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video 

(Nagranie od 01:46:13); 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, aby interpelacje radni przekazali drogą 

elektroniczną na adres mailowy Biura Rady Miasta, natomiast wersję papierową 

należy złożyć w siedzibie Urzędu Miasta Poręba. 

 

Pytanie zadał Radny Krzysztof Hamerlik: Jakie konsekwencje dla miasta będzie miała 

zmiana stawka podatku PIT z 19% na 12%?  

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta Poręba, Joanna Mucha: Na ten moment nie 

wiemy, ponieważ wskaźniki otrzymujemy w październiku do nowego budżetu. Rząd 

obiecał nam wyrównanie co do zróżnicowania tych stawek i spadku PIT-u.  

Głos zabrał Radny Jarosław Machura: Chciałbym zapytać o ulicę Baśniową. Do końca 

roku miało być wykonane zadanie. Jest koniec maja, a prace nadal nie są 

realizowane.  
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6. Sprawy różne. 

 

Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej przedstawiła korespondencję jaka wpłynęła do 

Rady Miasta:  

 

W dniu 26 kwietnia 2022 roku: 
- wpłynęło pismo ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego dot. uchwał w sprawie zmiany 
patrona lub patronatu 
 
W dniu 28 kwietnia 2022 roku: 
- wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego dot. przedstawienia stanowiska w sprawie 
skargi na działania Przewodniczącej Rady Miasta Poręba  
 
W dniu 29 kwietnia 2022 roku: 
- wpłynęła uchwała Nr 4200/VI/82/2022 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Katowicach z dnia 29 kwietnia 2022 r. w sprawie opinii o 
przedłożonym przez Burmistrza Miasta Poręba sprawozdaniu z wykonania budżetu za 
2021 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 
 
W dniu 29 kwietnia 2022 roku: 
- wpłynęła skarga na Burmistrza Miasta Poręba (sygn. RKP 1495) 
 
W dniu 4 maja 2022 roku: 
- wpłynęła skarga na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba (sygn. RKP 1501) 
 
W dniu 5 maja 2022 roku: 
- wpłynęła skarga na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba (sygn. RKP 1527) 
- wpłynęło z Izby Administracji Skarbowej sprostowanie do przekazanej skargi na 
Burmistrza Miasta Poręba (sygn. 1528) 
 
W dniu 9 maja 2022 roku: 
- wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego dot. przedstawienia stanowiska w sprawie 
skarg na działania Przewodniczącej Rady Miasta Poręba  
- pismo ze Szkoły Podstawowej nr 1 w Porębie dot. pozyskania dofinansowania na 
utworzenie kącika wypoczynkowego dla uczniów 
 
W dniu 10 maja 2022 roku: 
- wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego dot. przedstawienia stanowiska w sprawie 
rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Poręba Miasta Poręba  
 
W dniu 16 maja 2022 roku: 
- wpłynęło pismo z Sądu Okręgowego w Sosnowcu dot. wyborów uzupełniających na 
ławników do orzekania w Sądzie Okręgowym w Sosnowcu 
 
W dniu 18 maja 2022 roku: 
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- wpłynęło pismo z Sądu Okręgowego w Sosnowcu dot. wyborów uzupełniających na 
ławników do orzekania w Sądzie Okręgowym w Sosnowcu 
 
W dniu 23 maja 2022 roku: 
- wpłynęła skarga na Burmistrza Miasta (sygn. RKP 1765) 
- wpłynęła skarga na Burmistrza Miasta (sygn. RKP 1767) 
- wpłynęła skarga na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba (sygn. RKP 1766) 
- wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego dot. skarg (sygn. RKP 1574) 
- wpłynęła uchwała Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta 
Poręba absolutorium wraz z pozytywną opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Katowicach 
 
W dniu 25 maja 2022 roku: 
- wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego dot. skarg (sygn. RKP 1574) 
 

 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej przedstawiła terminy posiedzeń 
Komisji w miesiącu czerwcu 2022 roku: 

 

Pytanie zadali: 

1) Radna Jolanta Łakomska: Mam pytanie dotyczące łatania ubytków w nawierzchni. 

Kiedy będą kontynuowane prace i czy w ogóle przewidywane są naprawy tych dróg? 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba: Firma, która do tej pory realizowała 

naprawy pozimowe i zostały wyczerpane już środki, teraz będzie kontynuowała 

pracę, zostaną one sfinalizowane i w te miejsca miasta, w których nie dotarli na 

pierwszym etapie naprawy, zostanie to uzupełnione teraz w najbliższym czasie.  

2) Pytanie zadała Radna Ewelina Janeczek: Kiedy będzie zakończona inwestycja na 

ul. Roździeńskiego? Kiedy będą robione przejazdy na posesje dla tych mieszkańców?  

Posiedzenia Komisji Termin Godzina Tryb/Miejsce 

Komisja Gospodarki i 
Ochrony Środowiska 
 

20.06.2022 
(poniedziałek) 

08:00 MOK w Porębie – sala nr 
28 

Komisja Rewizyjna 
 
 

20.06.2022 
(poniedziałek) 

13:45 
 

MOK w Porębie – sala nr 
28 
 

Komisja Skarg, Wniosków i 
Petycji 
 

14.06.2022 
(wtorek) 

09:00 MOK w Porębie – sala nr 
28 

21.06.2022 
(wtorek) 

09:00 MOK w Porębie – sala nr 
28 

Komisja Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Opieki Społecznej 
 

22.06.2022 
(środa)  

13:00 MOK w Porębie – sala nr 
28 

Sesja Rady Miasta  27.06.2022 
(poniedziałek) 

09:00 MOK w Porębie – sala 
konferencyjna 
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Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba: Ostateczny termin zakończenia 

inwestycji zawarty w warunkach umowy jest 3 października. Drogi dojazdowe na 

posesje są usypywane w miarę posuwania się prac. 

3) Pytanie zadał Radny Mariusz Kołton: Jaka jest procedura wprowadzenia zmian 

organizacji ruchu? Chodzi mi o ulicę Przyszłości oraz ulicę Roździeńskiego. Te ulice 

będą atrakcyjne do przejazdu, chodzi o bezpieczeństwo.  

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba: Jest już zlecone opracowanie koncepcji 

i organizacji ruchu na ul. Roździeńskiego i Wiejskiej. Między innymi w ramach tej 

organizacji ruchu są już przewidziane, w ciągu ulicy Roździeńskiego, dwa miejsca, w 

których nastąpi wymuszone spowolnienie ruchu. 

 

Głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba, omówił temat kontroli szamb oraz kwestie 

podatku od nieruchomości.  

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (Nagranie od 02:08:35); 

Pytanie zadała Radna Ewelina Janeczek: Jakie są konsekwencje tych kontroli szamb? 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba: Jeżeli tylko spłyną ostateczne wyniki 

pracy, Wysoka Rada zostanie poinformowana. 

 

 

7. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej – wobec wyczerpania punktów 

porządku obrad – zamknęła obrady XXXVIII sesji Rady Miasta Poręba VIII kadencji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Poręba 

Elżbieta Kołodziej 

 

Protokolantka: 

Anna WInczakiewicz 

Biuro Obsługi Rady Miasta 

 

Wszystkie głosowania przeprowadzone zostały za pomocą systemu eSesja. 

Wszystkie załączniki do protokołu są załącznikami w formie papierowej i znajdują się 

w Biurze Obsługi Rady wraz z protokołem. 

Przebieg sesji utrwalono w wersji audio-video: 

https://esesja.tv/transmisja/27142/nagranie.htm 

 

 

 

 

 

 

https://esesja.tv/transmisja/27142/nagranie.htm

